
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Grzegorza Czeleja

na 43. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Tak jak sygnalizowa³em w poprzednim zapytaniu poœwiêconym temu problemowi, moje uzasadnio-

ne obawy budzi niewystarczaj¹ca iloœci œrodków finansowych na ubezpieczenie bezrobotnych. Wobec
tego chcia³bym zapytaæ Pana Ministra, jak ten problem bêdzie rozwi¹zany w ministerstwie. Zwracam
siê zw³aszcza z nastêpuj¹cymi pytaniami.

1. Czy maj¹c na uwadze to, ¿e op³acanie sk³adek za osoby bez zasi³ku to zadanie pañstwa, a nie sa-
morz¹dów, resort finansów przeka¿e wojewodom, a ci dalej starostom, dodatkowe œrodki?

2. Czy uwzglêdniane bêd¹ kierowane do ZUS przez miejscowe urzêdy pracy proœby o mo¿liwoœæ za-
p³aty sk³adki w przysz³ym roku?

3. Dlaczego w roku bie¿¹cym wydatki na finansowanie sk³adek na ubezpieczenie zdrowotne za bez-
robotnych bez prawa do zasi³ku s¹ realizowane w ramach kwot zaplanowanych na ten cel w bud¿etach
wojewodów, a nie utworzono tak jak w poprzednim roku bud¿etowym rezerwy celowej na dofinansowa-
nie wydatków na op³acenie przedmiotowych sk³adek?

Z powa¿aniem
Grzegorz Czelej




